
 

Записник 

Дана 9.10.2014. одржан је састанак Студентског парламента Високе школе струковних 
студија за образовање васпитача у Кикинди у канцеларији Студентског парлемента са почетком 
у 12х.  

Састанку су присуствовали следећи чланови:  

1. Дарко Цвијан, председник парламента 

2. Маја Остојић, секретар парламента 

3. Јована Видић, члан 

4. Милица Кнежевић, члан 

5. Ивана Дедић, члан 

6. Маријана Пуљ, члан 

7. Јована Влаховић, члан 

8. Душана Попов, члан 

9. Борис Милићевић, члан 

10. Зорка Максимовић, члан 

11. Кристина Недељков, члан 

 

Председник је отворио састанак и изнео следећи:  

Дневни ред 

1. Реизбор  

2. Усвајање измене Статута 

3. Подела тимова 

4. Организовање бруцошијаде 

5. Разно  

Под првом тачком дневног реда за председника парлемента предложен је Дарко Цвијан, предлог 
је једногласно усвојен. Председник је за секретара парлемента предложио Мају Остојић, 



предлог је једногласно усвојен. За Савет школе предложени су следећи чланови: Дарко Цвијан, 
Маја Остојић и Лидија Јањић. Предлог је једногласно усвојен. За Наставно-научно веће 
предложени су следећи чланови: Борис Милићевић, Маријана Пуља, Јована Видић, Дарко 
Цвијан. Предлог је једногласно усвојен. 

Под другом тачком дневног реда, предложена је изменан Статута. Предлог измене Статута је 
једногласно усвојен. 

 

Под трећом тачком дневног реда, председник је предложио формирање тимова за спровођење 
пројеката. За чланове тима предложени су следећи чланови: Јована Влаховић, Борис 
Милићевић, Кристина Недељков, Зорка Максимовић, Милица Кнежевић. За вођу тима изабрана 
је Кристина Недељков. Предлог је једногласно усвојен. За одржавање огласне табле 
Студентског парламента као и фацебоок станице школе предложена је Маријана Пуља. Предлог 
је једногласно усвојен.од стране председника изнет је предлог од студентској кутији која ће 
бити намењена за примедбе, похвале и предлоге. За одржавање кутије предложена је Јована 
Видић. Предлог је једногласно усвојен. За организовање културних и спортских манифестација 
предложени су следећи чланови: Душана Попов, Јована Влаховић, Ивана Дедић, Никола 
Марјанов и Радован Глигорин. За вођу тима изабрана је Душана Попов. Предлог је једногласно 
усвојен. 

 

Под четвртом тачком дневног реда, председник је представио пример плаката за предстојећу 
„Брусошијаду 2014“, која ће се одржати 16.9.2014. у клубу „Паззиа“. Предложена је следеће 
цена улазница, до поноћи 100 динара, а од поноћи 150 динара. Предлог је једногласно усвојен. 
За продају карата предложени су следећи чланови: 

 23-00х Јована Видић и Милица Кнежевић 

 00-01х Маријана Пуља и Јована Влаховић 

 1-2 х Ивана Дедић и Зорка Максимовић 

Предлог је једногласно усвојен. За лепљење плаката предложени су следећи чланови: Маја 
Остојић и Борис Милићевић. Предлог је једногласно усвојен. За контролора је предложен Дарко 
Цвијан. Предлог је једногласно усвојен. 

 

Под петом тачком дневног реда није било предлога. 

Председник је затворио састанак 

У Кикинди, 9.10. 2014. 

Секретар Студентског парламента                                           Председник Студентског парламента 


